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Protokół Nr 17/16 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytego w dniu 21 września 2016 r. 

  

Posiedzenie Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się 
w sali obrad Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło - zastępca Prezydenta Miasta ,  
2. Joanna Hariasz – skarbnik Miasta, 
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle,  
4. Alina Janik – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania, 
5. Leszek Dulęba – kierownik Koordynator Radców prawnych, 
6. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,  
7. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, 
8. Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,  
9. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle,  
10. Bolesław Bezeg – dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 
 
Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 7 członków komisji.  
(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
1.    Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.    Przyjęcie porządku obrad. 
3.    Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku w zakresie działania komisji. 
       Propozycje zadań do budżetu miasta na 2017 rok w zakresie działania komisji.  
 (zadań z zakresu oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania dla nauczycieli ze specjalnego 
funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktycznych-wychowawcze. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia statutów 
żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

6. Turystyka w mieście podsumowanie dot. działań i plany na przyszłość  
(temat wynika z planu pracy). 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała uzupełnienie porządku obrad o 
projekty uchwał: 



2 
 

a. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 
oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych 
przez gminę Kędzierzyn-Koźle. 

b. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
administracyjnej, finansowo-księgowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych  
i wychowawczych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

c. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka nr 1  
w Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany uchwały nr XV/191/11 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia Żłobka nr 1  
i ustalenia jego statutu. 

  
Komisja jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła uzupełniony porządek obrad do realizacji. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3.   Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku w zakresie działania komisji. 

Propozycje zadań do budżetu miasta na 2017 rok w zakresie działania komisji. (zadań z 
zakresu oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego kryteria i tryb przyznawania dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród za ich osiągnięcia dydaktycznych-wychowawcze. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia statutów 
żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

6. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 
oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 
gminę Kędzierzyn-Koźle. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, 
finansowo-księgowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych  
i wychowawczych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka nr 1  
w Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany uchwały nr XV/191/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia Żłobka nr 1  
i ustalenia jego statutu. 

9. Turystyka w mieście podsumowanie dot. działań i plany na przyszłość  
(temat wynika z planu pracy). 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3. 
Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku w zakresie działania komisji. Propozycje 
zadań do budżetu miasta na 2017 rok w zakresie działania komisji. zadania z zakresu oświaty, 
kultury, sportu, rekreacji i turystyki (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie przez Skarbnik Miasta 
Joannę Hariasz. Szczególnie jakie zadania są zagrożone realizacją oraz jakie zadania wg. 
dyrektorów jednostek są konieczne do realizacji.  
 
Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że zadania są realizowane zgodnie z planem i 
dochody w I półroczu zostały zrealizowane zgodnie z planem co stanowi 53% co do planu i 
realizacja wynosi 118 mln 800 tys. zł, zaś wydatki zostały zrealizowane w 43% i realizacja 
wyniosła 110 mln 736 tys. zł co stanowi nadwyżkę na półrocze w wysokości 8 mln 123 tys. 
zł. Największa kwota wydatków bieżących jest związana z oświatą i wychowaniem, które 
wyniosły ok. 38 mln zł, co stanowi 38 % wydatków bieżących gminy ogółem. Na zadania 
związane z kulturą fizyczną gmina wydała w pierwszym półroczu  4 mln 126 tys. zł. a na 
zadania związane z kulturą i ochroną dziedzictwa narodowego 3 mln 360 tys. zł. Zadania są 
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realizowane na poziomie lat poprzednich. Realizacja zadań idzie zgodnie z planem. Natomiast 
na zadania inwestycyjne realizowane w oświacie na wszystkie są podpisane umowy. 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Minister Oświaty parę dni 
temu poinformowała co jest planowane do realizacji w Strategii Oświaty i uważa, że należy 
reaktywować grupę radnych zajmującą się strategią oświaty w naszym mieście gdyż  minister 
zapowiedziała wygaszanie gimnazjów. Zgodnie z założeniami minister nauczyciele nie stracą 
pracy. Zapytała prezydenta miasta jak i kiedy urząd zamierza realizować i wdrażać reformę  
ministra.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta przestrzega przed pochopnymi działaniami. 
Zaproponowana reforma dotyczy trzech odrębnych Ustaw, reforma która się pojawiła dotyczy 
wprowadzenia zmian, kolejna określająca funkcjonowanie systemu, lecz trzeci projekt się nie 
pojawił a dotyczy on finansowania zadań oświatowych. Również w uchwale są zapisy 
uniemożliwiające gminom dysponowaniem siecią szkół, lecz jest to na razie projekt. Obawia 
się iż projekt ministerialny na etapie ustalania jeszcze się zmieni. Uważa, że na obecny czas 
jest za wcześnie na podejmowanie rozmów i szukanie rozwiązań, gdyż jest za wcześnie. 
Uczestniczył w posiedzeniu komisji oświaty w czasie spotkania Związku Miast Polskich 
uważa, że wspólne głosy zostaną wzięte pod uwagę. Pozyskano informację iż ostatnia Ustawa 
o finansowaniu zadań oświatowych czyli najważniejsza pojawi się w grudniu, aby nie można 
było już wnieść uwag.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że jest zaniepokojona taką 
sytuacją, gminy mają ściśle określone terminy ustalania budżetu, który będzie musiał zostać 
w ciągu roku budżetowego zmieniony.  
 
Wojciech Jagiełło - zastępca Prezydenta Miasta nie obawia się zmian wprowadzonych do 
budżetu i na etapie planowania i na etapie realizacji szczególnie jeżeli chodzi o zadania 
inwestycyjne. Gmina nie ma na to wpływu. 
  
Alina Janik – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania, wyjaśniła, że zadania 
inwestycyjne zaplanowane do realizacji w kolejnym roku są w opracowaniu, zostały 
przeprowadzone przeglądu stanu technicznego w szkołach i przedszkolach. Problemy w 
placówkach stanowią stara instalacja elektryczna oraz konieczne są wymiany ogrodzeń. Na 
chwilę obecną nie mamy sygnałów z Sanepidu które wymuszałyby na gminie jakieś 
konkretne działania na terenie placówek oświatowych. Systematycznie przeprowadzane są 
bieżące remonty w placówkach oświatowych.   
 
Radna Sylwia Artuna uważa, że boiska powinny być wykonywane w pierwszej kolejności w 
szkołach podstawowych, skoro te placówki zostają.   
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że wszystkie szkoły zostają.  
 
Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, wyjaśniła, że wszyscy dyrektorzy szkół przeprowadzili analizy jakie 
remonty są konieczne do wykonania w kolejnym roku. Najpilniejsze zadania to budowa 
boiska oraz należy pamiętać, że boiska które już istnieją również wymagają bieżących 
remontów i konserwacji. Drobne remonty są realizowane na bieżąco. Skala życzeń 
dyrektorów szkół jest ogromna lecz jak to wyjdzie w praktyce to zobaczymy.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz zapytała czy oświata realizuje obecnie programy 
których finansowanie pochodzi ze środków unijnych.  
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Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, wyjaśniła, że jest złożony projekt na zajęcia dodatkowe oraz na nowy 
sprzęt. Projekt opiniuje wydział Strategii i Rozwoju. W ostatnim kwartale roku otworzy się 
okienko na projekt dla przedszkoli finansowane ze źródeł zewnętrznych.  
 
Prezydent Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że gmina należy do subregionu i jest inna forma 
pozyskiwania środków. Obecnie czekamy na środki unijne dla oświaty, gdyż zmieniły się 
zasady.  
 
Radna Sylwia Artuna poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
złożyła wniosek o ujęcie w Programie Ochrony Zdrowia profilaktyki wad postawy u dzieci i 
młodzieży oraz rehabilitacji.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o przytoczenie ważnych i istotnych 
zadań na 2017 r. w dziedzinie sportu.  
 
Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
wyjaśniła, że w zarządzaniu MOSiR – u jest 28 obiektów nowych i starych, małych i dużych, 
został złożony wniosek o wykonanie PT remontu budynku na stadionach  
w Kłodnicy i Blachowni. Budynki są w złym stanie technicznym, brakuje ogrzewania. 
Przydałoby się boisko treningowe i zaplecze. Złożyła wniosek o wyłączenie tego obiektu z 
użytkowania, lecz na prośbę członków rady osiedle została udostępniona płyta boiska.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że należałoby pomyśleć co zrobić 
z ruinami po basenie, odbudowa jest już niemożliwa. Prędzej należałoby doprowadzić do 
rozróbki i zabezpieczenia tych ruin.  
 
Zenona Kuś – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
wyjaśniła, że teren został wyłączony całkowicie z użytkowania, zostały zawieszone tam 
tabliczki informacyjne zakazujące wstępu. Można wejść jedynie na płytę główną boiska. 
Poinformowała, że może dojść do kolejnych nakładów na wykonanie modernizacji wentylacji 
na dużym basenie w Kędzierzynie. Są również w trakcie realizacji dużego zdania chodzi o 
wymianę oświetlenia na wszystkich obiektach na led, oczekują na propozycje od czterech 
firm, chodzi o duże oszczędności na przyszłe lata, szukają również możliwości 
dofinansowania tego zadania ze źródeł zewnętrznych. Na Hali w Azotach dalej będzie 
prowadzona wymiana monitoringu.     
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że należałoby zamontować 
klimatyzację w małej sali na Hali w Azotach ponieważ  w czasie upałów nie ma właściwych 
warunków do ćwiczeń. W czasie treningów jest zbyt ciepło. 
 
Zenona Kuś – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
wyjaśniła, że przemyśli ten remont. W kolejnym roku będą również wnioskować o środki na 
remonty:  
- remont basenu na osiedlu Azoty i utrzymanie tego obiektu oraz środki na stworzenie 
nowych etatów,  
- na Skateparku należy wymienić urządzenia na betonowe, sukcesywnie po jeden na rok, 
remonty Skateparku generują duże koszty oraz potrzebny jest stały dozór obiektu, ponieważ 
istniejące elementy drewniane bardzo szybko się psują, 
- na stadionie i bieżni na stadionie ,,Kuźniczki” planują odnowienie i malowanie linii, gdyż 
minęło już 12 lat od ostatniego remontu, 
- planują zmianę elewacji na stadionie ,,Kuźniczki”, 
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Kierownik Beata Kaczyńska Pogwizd wskazała na potrzebę zwiększenia środków na zadania 
realizowane przez organizacje pozarządowe.  
 
Izabela Migocz – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że na przyszły rok zaplanowano: 
- gromadzenie zbiorów i zakup nowych zbiorów, zgodnie z zadaniami statutowymi,  
- pilnego remontu wewnętrznego wymaga budynek filii nr. 10 w Kłodnicy, 
- planowana jest impreza ,,Targi książki nad Odrą Kędzierzyn-Koźle 2017” na Rynku w 
Koźlu,  
 
Piotr Gabrysz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, 
że na kolejne lata zaplanowano zadania inwestycyjne: 
- dalszy remont Domu Kultury ,,Lech” na osiedlu Blachownia, w domu kultury siedzenia i 
sala kinowa zostały wykonane w latach 70, sala ma wspaniałą akustykę,  
- potrzebny byłby zakup oświetlenia do Domu Kultury ,,Chemik” kolejny raz został złożony 
wniosek i zabrakło kilku punktów, aby pozyskać finansowanie tego zadania ze źródeł 
zewnętrznych,  
- modernizacja ekranu do emisji filmów w kinie ,,Chemik”,  
- na przełomie lat 2016/2017 zostanie zakończona procedura przetargowa na nowy sprzęt 
audio dla DK ,,Chemik”. 
 
Radny Andrzej Kopacki zapytał o plany wobec budynku  Domu Kultury ,,Kubiczek” oraz o 
wypadek na skateparku.  
 
Piotr Gabrysz  poinformował, że w Domu Kultury ,,Kubiczek” organizowane są tam jedynie 
imprezy lokalne, czyli festyny, nie udało się zachęcić mieszkańców ani dzieci do udziału w 
wieczornych zajęciach plastycznych i tanecznych. Nie było chętnych. 
 
Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
wyjaśniła, że w związku z wypadkiem na skateparku sprawę prowadzi ubezpieczyciel. Mamie 
dziecka zostało wypłacone 8 tys. zł. Lecz rodzice oczekują dalszej rekompensaty pieniężnej.  
Radny Andrzej Kopacki zapytał czy zostało przeanalizowane nagranie z zamontowanego tam 
monitoringu w momencie wypadku aby rozwiać wszystkie wątpliwości..  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz przychyla się do słów radnego Andrzeja 
Kopackiego, że ważne jest wzięcie pod uwagę zapisów z monitoringu w momencie wypadku 
dziecka. Należy pamiętać, że zjazdy na skateparku są niebezpieczne.  
 
Bolesław Bezeg – dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że w jednostce pracuje 
dyrektor, księgowa o raz trzy (dwóch stażystów)  osoby nad inwentaryzacją zbiorów. 
Oczekują na podjęcie uchwały przez Towarzystwo Ziemi Kozielskiej o przekazaniu zbiorów 
na rzecz muzeum lecz TZK zastanawia się czy przekazać zbiory na rzecz tylko w formie 
depozytu. Wspólnie z Urzędem Miasta starają się pozyskać duże fundusze zewnętrzne z 
środków regionalnych na remont piwnic pod zamkowych na muzeum.  
 
Radny Michał Nowak zapytał co z bogatym księgozbiorem i zestawem roczników gazet 
lokalnych i prac magisterskich zgromadzonych przez TZK. Czy te zbiory również zostaną 
przejęte przez muzeum.  
 
Bolesław Bezeg – Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że księgozbiór ma 
wielką wartość muzealną, stara się o przejęcie tych zbiorów od początku swojej pracy. 
Planuje otworzyć w muzeum mikro czytelnię dla wszystkich osób, by mieli możliwość 
zapoznać się z tymi zbiorami. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie przewodnicząca komisji Katarzyna 
Dysarz  zapytała czy przyjęcie  sprawozdania należy poddać pod głosowanie.  
 
Nie, wyjaśnił mecenas Leszek Dulęba.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że uważa ten punkt za zamknięty, 
podziękowała za informacje i wyjaśnienia udzielone w tym temacie.  
 
Komisja przyj ęła przedłożoną  informację o przebiegu wykonania budżetu miasta za  
I półrocze 2016 r. oraz informację o przebiegu wykonania planów samorządowych 
instytucji kultury. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała zmianę  porządku obrad, aby 
projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowo-
księgowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych i wychowawczych Gminy Kędzierzyn-
Koźle, został przesunięty do opiniowania jak najszybciej ze względu na zaplanowane 
spotkanie dyrektor  Miejskiego Zarządu Obsługi Oświaty i Wychowania.  
 
Poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad aby ww. punkt opiniować jako nr 4 a 
wszystkie pozostały projekty przesuną się i będą miały kolejną numerację. 
 
Komisja jednogłośnie (6 głosów „za”) zmieniła porządek obrad.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowo-księgowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych  
i wychowawczych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego kryteria i tryb przyznawania dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród za ich osiągnięcia dydaktycznych-wychowawcze. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia statutów 
żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

7. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 
oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 
gminę Kędzierzyn-Koźle. 

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka nr 1  
w Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany uchwały nr XV/191/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia Żłobka nr 1  
i ustalenia jego statutu. 

9. Turystyka w mieście podsumowanie dot. działań i plany na przyszłość  
(temat wynika z planu pracy). 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, 
finansowo-księgowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych i wychowawczych Gminy 
Kędzierzyn-Koźle.(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz wprowadziła w temacie członów komisji.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że ze względu na przepisy 
wprowadzone w styczniu 2016 roku wynik obowiązek wprowadzenia następujących zmian. 
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Natomiast od stycznia 2018 roku jednostki jak MZOOIW nie będą mogły już funkcjonować 
wiec gmina musi tę jednostkę przekształcić.  
 
Radny Michał Nowak zaproponował korektę zapisów w ww. projekcie uchwały. 
Komisja wnioskuje aby w § 3 ust. 1  pkt 2) lit. b) poprawnie zapisać nazwę ulicy 1 Maja (w 
projekcie uchwały jest  1-go Maja).  
Ponadto w § 3 ust. 1 w punktach 2) 3) 4) 5) 6) należy zapisać pełną nazwę ulicy przy której 
zlokalizowane są jednostki oświatowe i wychowawcze (w projekcie uchwały podane są tylko 
nazwiska patronów ulic). 
 
Celowe jest opracowanie do sesji nowego projektu uchwały uwzględniającego ww korekty. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie 
wraz z złożonymi wnioskami 
 
Komisja jednogłośnie (6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowo-księgowej i 
organizacyjnej dla jednostek oświatowych i wychowawczych Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz 
z złożonymi wnioskami 
 
,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz, Przemysław Pawlik, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, 
Michał Nowak) 
W głosowaniu nie uczestniczył radny Andrzej Kopacki. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz ogłosiła 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze.(projekt uchwały stanowi załącznik do 
nin. protokołu) 
 
Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że w ww. projekcie uchwały zaproponowano zmianę 
nazwy z Miejskiego Zarządu Oświaty poprawić na słowa Wydziału Oświaty. Zadania te 
zawsze były w zarządzaniu Wydziału Oświaty.   
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 
ww. projekt uchwały. 
  
Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia 
dydaktyczno-wychowawcze. 
,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz, Przemysław Pawlik, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, 
Michał Nowak, Andrzej Kopacki). 

 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutów żłobków 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu) 
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Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że w ww. projekcie uchwały należy poprawić zapis, 
obecny zapis brzmi, że nabór do żłobka zgłasza się pisemnie a od dwóch lat nabór do 
żłobków jest elektroniczny. Należy tą zmianę poprawić. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 
ww. projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle. 
,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz, Przemysław Pawlik, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, 
Michał Nowak, Andrzej Kopacki). 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci oraz 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez gminę 
Kędzierzyn-Koźle. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że 1 września 2016 r. usankcjonowała się likwidacja 
szkoły nr 14. Dzieci zapisane w obwodzie tej szkoły automatycznie zostały przypisane 
Publicznej Szkole Podstawowej nr 5, do której chodzą. Wydział długo oczekiwał na decyzje 
kuratora oświaty, który zaopiniował pozytywnie wniosek.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że w ten sposób udało się 
zakończyć likwidację szkół przez gminę.   
 
Radny Michał Nowak zauważył, że w wykazie ulic określających granice obwodu Publicznej 
Szkoły Podstawowej Nr 5  brakuje ulicy Piotra Skargi. 
Ponadto wątpliwości członków komisji wzbudził zapis Generała Józefa Bema. Należy 
sprawdzić czy poprawna nazwa ulicy brzmi Józefa Bema. 
Jeżeli wątpliwości komisji są zasadne to na sesji należałoby wprowadzić stosowną zmianę 
zapisów.  
 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że prosi o sprawdzenie tych zapisów oraz 
wprowadzić je do projektu uchwały jako wnioski komisji jeżeli są zasadne, prosi o 
przygotowanie zmian w projekcie uchwały do najbliższej sesji rady miasta.  
  
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z sugestiami 
radnego Michała Nowaka. 
 
Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych 
szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle wraz z 
złożonymi wnioskami 
 
,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz, Przemysław Pawlik, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, 
Michał Nowak, Andrzej Kopacki). 
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka nr 1   w Kędzierzynie-
Koźlu oraz zmiany uchwały nr XV/191/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 30 listopada 
2011 r. w sprawie utworzenia Żłobka nr 1 i ustalenia jego statutu. 
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Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że w ww. projekcie uchwały należy poprawić zapis, 
obecny zapis brzmi, że nabór do żłobka zgłasza się pisemnie a od dwóch lat nabór do 
żłobków jest elektroniczny. Należy tą zmianę poprawić. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 
ww. projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
ustalenia statutu Żłobka nr 1  w Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany uchwały nr XV/191/11 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia Żłobka nr 
1 i ustalenia jego statutu. 
,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz, Przemysław Pawlik, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, 
Michał Nowak, Andrzej Kopacki). 
 
Przewodnicząca komisji podziękowała mecenasowi Leszkowi Dulębie za obsługę prawną.  
 
Ad 8. 
Turystyka w mieście podsumowanie dot. działań i plany na przyszłość.  
(temat wynika z planu pracy komisji). 
 
Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, poinformowała, że informację przygotowano w sposób syntetyczny. W 
materiale ujęto współpracę z Opolska Regionalna Organizacja Turystyczna z Opola, z firmą 
kajakarską.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że na facebook pojawiają się 
wątpliwości dotyczące obecności gminy Kędzierzyn-Koźle w Opolskiej Regionalnej 
Organizacji Turystycznej, prosi, aby urząd pochwalił się obecnością w tej organizacji.  
 
Wojciech Jagiełło - zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że w zeszłym roku gmina 
Kędzierzyn-Koźle przystąpiła do Opolskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej, nasza 
gmina jest prezentowana wszędzie tam gdzie o turystyce się mówi. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wśród przedsiębiorców  jest 
wielkie zainteresowanie Odrą. Chcieliby prowadzić rekreację po Odrze, uważa, ze gdyby 
unikatowy syfon byłby w innym państwie zostałaby dokładnie wskazana jego lokalizacja, 
zostałby opisany i rozreklamowany, aby jak najwięcej ludzi go zobaczyło.  
 
Radny Andrzej Kopacki popiera wszystkie działania gminy związane z rozwojem turystyki w 
naszym mieście, również uważa, że na efekty należy poczekać. 
 
Radny Michał Nowak uważa, że nasze miasto w chwili obecnej nie jest miastem 
turystycznym ale ma wielki i niewykorzystany potencjał. Turystyka jest problemem 
wielowymiarowym, gdyż zabytki są w kompetencji jednego wydziału, zaś turystyka 
kulturalna tymi sprawami zajmuje się MOK, biegami zaś zajmuje się MOSiR, należy 
skoncentrować i napisać całościową informację turystyczną o mieście. Proponuje na stronie 
BIP założyć zakładkę turystyka, niektóre gminy mają przygotowaną taką informację 
rewelacyjnie, a w naszym mięście nie do końca to funkcjonuje. Zaproponował pomyśleć o 
przewodniku Kędzierzyna-Koźla. Wzorcem może być  miasto Tychy. 
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz uważa, że do tematu należy podejść poważnie, 
poprosiła, aby tematem zajęła się kierownik wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Przemysław Pawlik uważa, że należy przygotować konspekt 
największych atrakcji naszego miasta, dokładnie je opisać, wskazać zabytki i atrakcje z 
najbliższej okolicy. Może przy okazji zwiedzania okolicy turyści zajrzą również do 
Kędzierzyna-Koźla.  
 
Wojciech Jagiełło - zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że w nowo tworzonej stronie 
internetowej miasta powstanie zakłada turystyka w której zostaną ujęte wszystkie atrakcje 
naszego miasta. Urząd Miasta wspólnie z Lasami Państwowymi zapoczątkował program 
edukacyjny dla dzieci ze szkół i przedszkoli które będą wyjeżdżały na wycieczki do Starej 
Kuźni. Planują również oznakować trasy rowerowe znajdujące się w lesie.    
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz uważa, że należy przekonać organizacje 
pozarządowe, aby zajęły się propagowaniem wycieczek rowerowych, tak jak zajęli się 
sprawami propagowania kajakarstwa w naszym mieście. Można organizować zloty rowerowe.  
 
Radny Andrzej Kopacki poinformował, że martwi go fakt, iż na mapach Opolszczyzny  
atrakcje turystyczne Kędzierzyna-Koźla nie są ujęte. Proponuje znaleźć jedną atrakcję i ją 
wypromować na zewnątrz, tak aby Kędzierzyn-Koźle zostało ujęte  na mapach turystycznych.  
 
Ad 9.   
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radna Sylwia Artuna zapytała co wiadomo w temacie rekrutacji na filie uczelni wyższej  
Politechniki Opolskiej w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że obecnie jest niż demograficzny, 
rekrutacja na uczelnię jest prowadzona ale czy wydział zostanie otwarty to się okaże.  

  
 Kolejny termin komisji został ustalony na 19 października 2016 r. o godz. 16.00 

 
Ad 10. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 18.10 
zamknęła posiedzenie komisji  
 
 
 

    Przewodnicząca   
   Komisji Oświaty,  

Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

                                                                                                         
  

  Katarzyna Dysarz (-) 
 
 
 
 
 


